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     Zápis č. 18 -  jednání  Dopravní  komise  Rady městské části       

                                    Praha 21 dne 06.dubna 2016 
 

Zahájení jednání v 16.00 hod.;  ukončení v 18.45 hod.  

 

Přítomni: Paní, pan Ing. M. Hájek, I. Birke,   P. Mach,  J.Slezák,   RNDr. J. Sikač, CSc., 

                                 J. Slánský, Ing. J. Brouček,  Ing. M. Kňákal,  

                                 JUDr. V. Kozáková  

 

Omluven: Pan  Ing. M. Čížek, M.Samec, Ing. J. Roušal  

 

Hosté: Paní, pan Ing. Z.Bolehovská (spol. PUDIS,a.s.), M.Michálková, RNDr.Pavel Roušar, radní 

 

 

 ---------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

Pan Ing. Milan Hájek, předseda DK v 16.00 hod. konstatuje, že DK je usnášení schopná,  

zahajuje zasedání a předkládá program ke schválení: 

 

1/   Zahájení; kontrola plnění úkolů se provádí průběžně po celou dobu jednání 

2/   Přizvána paní Marta Michálková, obyvatelka MČ Praha 21 - vznesla požadavky na   

      prodloužení linky BUS č. 111 z MČ Praha – Koloděje do Újezda nad Lesy a na úpravu l.  

      midibus č. 260 (do části Blatov – jih – do Ochozské a okolí) 

3/  Přizvána paní Ing.Z.Bolehovská, hlavní inž. projektu přeložky I/12 Běchovice-Úvaly 

4/  Komunikace Staroklánovická -  směr k otočce; informace o územním řízení (vede OSÚ  

     ÚMČ P21) 

5/  Přípravy na stavební úpravy hl. křižovatky – průběžné info   

6/  Budování nových zastávek BUS  na hlavní – průběžné info  

7/  Zvláštní užívání komunikací: 1/ budování kanalizačního řadu na Starokolínské    

     2/ rekonstrukce STL plynovodního řadu na Staroújezdské– průběžné info;  

     vč. časové koordinace budování kanalizačního řadu na Starokolínské s plánovanou  

      rekonstrukcí mostu v Úvalech   

8/  Opravy povrchů komunikací Druhanické, Oplanské, Domanovické (část u pošty)  

9/  Komunikace Oplanská – připravovaná rekonstrukce komunikace a prověření projektu pro   

     vedení cyklostezky  

10/ Prověření „životnosti“ stávajících inž. sítí v komunikacích Velimská, Rohožnická,  

      Novosibřinská –  až na hranici našeho katastru  

11/ Info k úsekové kameře na hlavní, k detekci, párování, atd., výstupy z konzultace s Policií  

      ČR, vč. info o detekci na křižovatce na Zaříčanské  

12/ Komunikace Staroklánovická info o řešení havarijní situace z března t.r. - odstranění  

      poškozených dřevin, keřů na pozemku komunikace  

13/ Info o postupu stavebních prací na komunikaci Hodkovské  

14/ Rozšíření komunikace Českobrodské – jízdní pruh pro MHD – BUS – info o postupu  

      prací 

15/ Podněty členů DK, ev. došlé podněty občanů 

16/ Různé 

 

Hlasování: Pro 8, Proti 0, Zdržel se 0 
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2/ Paní Michálková požádala DK, aby se zasadila o prodloužení linky MHD BUS č. 111 

(Skalka-Dubeč-Koloděje, kde končí) dále do MČ Praha 21 – Staroújezdskou na 

Starokolínskou – směr Rohožník. Šlo by o další možné spojení (na linky metra C/A) při 

stávajících dopravních zácpách na hlavní. Byl by možný přestup i na BUS č. 240. 

Po podrobném prohovoření návrhu, DK žádá na příští jednání přizvat ředitele spol. ROPID 

pana Ing. Tomčíka, event. i odborné zástupce spol. D.P.HMP – Autobusy. Paní Michálková 

bere nový termín na vědomí a přijde – 04.05.2016 od 16.00 hod. 

Pozvánky na jednání zajistí tajemnice. 

Pí Michálková bere na vědomí informace o předchozích jednáních o prodloužení, resp. o 

zavedení dalších linek midibus v MČ Praha 21. DK – musí nadále jednat se spol. ROPID o 

této věci. 

DK bere na vědomí, nadále sledovat. 

Hlasování: Pro 8, Proti 0, Zdržel se 0 

 

3/ Pan Ing. M. Hájek přivítal paní Ing.Bolehovskou a požádal o aktuální informace k přeložce 

I/12 Běchovice – Úvaly. Paní Ing. Bolehovská uvedla, že je hotový projekt a obesílají se 

dotčené orgány k vyjádření/závazným stanoviskům. Komunikace je navržená na rychlost 

100km/h. Úpravy připojení, odbočovacích pruhů, revize mostů, MUK – vše zůstalo podle 

pův. projektu. Došlo např. ke zvětšení objemů retenč. nádrží – je jich celkem 9, dále došlo 

k úpravám na území obce Škvorec – zaústění, polní cesty, aj. Byly splněny některé požadavky 

obce Květnice (nikoliv však přechody), došlo k „téčkové“ úpravě křižovatky, k doplnění 

chodníků, k přístupu podél potoka – zpevnění – chodníky, k prodloužení protihlukového valu, 

aj. K žádnému omezení pro chodce, cyklisty u nás nedochází. Vše zachováno podle 

původního projektu. Nyní probíhá porovnávání změn – nová a pův. EIA. Je připravena 

projekt představit naší veřejnosti cca v červnu 2016, termín bude domluven nejpozději 

20.05.2016. 

DK bere na vědomí, nadále sledovat. 

Hlasování: Pro 8, Proti 0, Zdržel se 0 

 

4/ DK bere na vědomí, že odbor stavební úřad vydal 16.3.16 pod čj: UMCP21/04750/2016 

výzvu žadateli (HMP, zast. paní Ing.Kločurkovou) k doplnění žádosti o umístění stavby TV 

Újezd na Lesy, etapa 0021 BUS MHD-ČD s termínem do 16.06.2016. 

DK bere na vědomí, nadále sledovat. 

Hlasování: Pro 8, Proti 0, Zdržel se 0 

 

5/ Pan Ing. M.Hájek a p. J.Slezák informují o dosavadních jednáních – přípravy na úpravu hl. 

křižovatky. 

DK bere na vědomí, nadále sledovat. 

Hlasování: Pro 8, Proti 0, Zdržel se 0 

 

6/ Pan Ing. M.Hájek informuje o přípravě akce budování nových zastávek BUS na hlavní. 

Rozbíhá se rozprava o úpravě křížení s Račiněveskou, o řešení přechodu pro chodce na hlavní 

a kdy jej vybudovat, jak jsou stavby zastávek rozděleny, aj. 

DK bere na vědomí, nadále sledovat. 

Hlasování: Pro 8, Proti 0, Zdržel se 0 

 

7/ DK bere na vědomí info o probíhajících akcích na inženýrských sítích v MČ Praha 21. 

Rozbíhá je rozprava o pokračování výstavby zbývajících úseků kanalizačního řadu, jak rychle 

bude možné akci dokončit – finanční otázky, dopravní průjezdnost, vč. vlivu stavby 
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v Úvalech – u nás méně osobní dopravy. Zde je úkol pro pana Jana Slezáka – sledovat 

z pozice zastupitele HMP. 

Tajemnice komise upozorní TSK HMP a Pražskou plynárenskou SD,a.s. na nedodržení 

podmínky uvedení komunikace do původního stavu – odstín povrchu na novém koberci na 

Staroújezdské. Dále DK konstatuje, že kyvadlo na hlavní je funkční, průjezdnost je podle 

propočtených předpokladů. 

DK bere na vědomí, nadále sledovat. 

Hlasování: Pro 8, Proti 0, Zdržel se 0 

 

8/ DK bere na vědomí informace OMI o harmonogramu příprav na provedení oprav povrchů 

komunikací. Příp. zájemci se mohou dostavit za panem J.Slánským, který může podat další 

detailnější informace o technologii, atd. DK bere na vědomí blížící se soudní jednání ohledně 

požadovaného umístění inž. sítí majitelem v Druhanické, informace o pův. připravované 

homogenizaci povrchu komunikace, resp. o řešení petice obyvatel, atd. Další info může být 

04.05.16. S ohledem na další program zasedání DK je konstatováno předsedou, že pro tuto 

chvíli tato informace postačuje. 

DK bere na vědomí, nadále sledovat. 

Hlasování: Pro 8, Proti 0, Zdržel se 0 

 

9/ Pan J.Slánský informuje o prověření stavebního projektu na rekonstrukci Oplanské 

s ohledem na možný pojezd cyklistů v obou směrech. DK rozbíhá rozpravu o převedení 

cyklisty před hlavní, o vedení cyklotrasy, o šířkových poměrech Oplanské, o možném 

dopravním řešení – Zóna 30, atd. DK dochází k závěru, že je třeba příp. opakovaně 

upozorňovat na nutnost i převedení cyklistů přes Starokolínskou. Pan Dr.P.Roušar požaduje, 

aby projekt řešil pan Ing. Syrový, nepostačuje tvrzení, že je možný pohyb cyklistů 

obousměrně podle stávajícího stavebního projektu v Oplanské. 

DK v tuto chvíli konstatuje, že na další pokračování zahájené stavby nejsou finanční 

prostředky, zhotovitel musí být soutěžen a proto  

DK bere na vědomí, nadále sledovat. 

Hlasování: Pro 8, Proti 0, Zdržel se 0 

 

10/ Pro nedostatek času se převádí se příští zasedání DK. 

Hlasování: Pro 8, Proti 0, Zdržel se 0 

 

11/ Pánové Ing. M.Hájek a J.Slezák  informují o návštěvě u pana Bezoušky a o 

nainstalovaných zařízeních a o výstupech z nich. Další konzultace proběhne u pana Ing.Pivce. 

Info příště. 

DK bere na vědomí, nadále sledovat. 

Hlasování: Pro 8, Proti 0, Zdržel se 0 

 

12/ Spol. TSK HMP přizvala dendrologa a provede ohledání a posouzení dřevin a keřů 

rostoucích z pozemku komunikace Staroklánovické, termín do 15.04.16. Na základě posudku 

a přidělených finan.prostředků provede úpravy a prořezání dřevin.  

DK bere na vědomí, nadále sledovat. 

Hlasování: Pro 8, Proti 0, Zdržel se 0 

 

13/ Stavební úpravy komunikace Hodkovské mají být dokončeny do konce léta 2016. 

DK bere na vědomí, nadále sledovat. 

Hlasování: Pro 8, Proti 0, Zdržel se 0 
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14/ Věc je řešena na HMP a TSK HMP. Zajištuje se souhlas D.P.HMP; projednává se 

finanční otázka, vypracování projektu, atd. 

DK bere na vědomí, nadále sledovat. 

Hlasování: Pro 8, Proti 0, Zdržel se 0 

 

15/+16/  

DK bere na vědomí info spol. TSK HMP o vybudování stávající řádné zastávky BUS Blatov 

ve směru z centra. Vše připraveno pro podání stavebního povolení. 

DK bere na vědomí statistiku vypracovanou MP HMP a Policií ČR za první čtvrtletí roku 

2016 – dohled nad dodržováním DZ B4 na hlavní. DK doporučuje, pokud je to možné, 

zveřejnit v ÚZ. 

DK bere na vědomí (k účasti) pořádání Veřejného fóra – 20.dubna 2016 od 18 hod. v Levelu. 

Požadavek na obnovení zvukového upozornění na SSZ Polesná – Starokolínská. 

Požadavek, aby pan Ing. Dražek s kolegy prověřil Zaříčanskou – úprava dopravní 

propustnosti s ohledem na další SSZ v okolí. 

Pan Dr. Brouček – upozornění na poškozený povrch chodníku- otočka BUS-Rohožník, u 

stánku - urychleně opravit. 

P.Birke – nedodržování předností zprava, opakovaně informovat v ÚZ. 

 

Jednání je ukončeno v cca 18.45. Další zasedání se uskuteční dne 04.05. 2016 od 16.00 hod. 

ve velké zasedací místnosti. 

 

 
Zapsala: JUDr. Vladimíra Kozáková dne 12.04.2016 

Zápis el. ověřen 15.4.2016 Milan Hájek   
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